
ПРОТОКОЛ № 73 

засідання постійної комісії з питань соціально – економічного розвитку, 

бюджету, фінансів, оподаткування, інвестиційної та регуляторної політики 

 

від 19.07.2022         м. Ужгород 

 

ПРИСУТНІ: 

Готра В.В. – заст. голови комісії: 

Чорній І.І. – секретар комісії; 

Бадида М.П., Білонка В.І., Горват Е.І., 

Роман М.В. – члени комісії. 

ВІДСУТНІ: Риба А.Ю. – голова комісії; 

Гомонай В.В., Баранюк Н.Б.,  

Волосянський О.П., Мандич Ю.В. 

ЗАПРОШЕНІ: 

Граб Г.Я. – заст. директора департаменту фінансів та бюджетної політики; 

Яцук І.В. – начальник управління охорони здоров’я та цивільного захисту 

населення. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Про початок процедури придбання державних цінних паперів ОВДП 

«Військові облігації» (лист департаменту фінансів від 18.07.2022 № 413/33/04-

12. 

2. Про клопотання розпорядників коштів щодо внесення змін до бюджету 

Ужгородської міської територіальної громади (лист департаменту фінансів від 

18.07.2022 № 414/32/04-12) 

3. Про стан виконання міських цільових програм за перше півріччя 2022 року 

в розрізі розпорядників коштів (на виконання доручення комісії лист 

департаменту фінансів від 06.07.2022 № 389/32/04-12) 

 

1. СЛУХАЛИ: Граб Г.Я. повідомила, що з метою підтримки державного 

бюджету України в умовах воєнного стану та на виконання рішення міської ради 

від 12.07.2022 № 811 департаментом фінансів розпочато процедуру направлення 

100,0 млн. грн. на придбання державних цінних паперів ОВДП «Військові 

облігації». Ознайомила присутніх із уточненим щомісячним розписом доходів, 

видатків та джерел фінансування за липень – грудень 2022 року. 

ВИРІШИЛИ: Взяти інформацію до відома, погодити департаменту фінансів та 

бюджетної політики початок процедури придбання державних цінних паперів 

ОВДП «Військові облігації» в повному обсязі згідно з вимогами чинного 

законодавства. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

2. СЛУХАЛИ: Готра В.В. ознайомив присутніх із клопотаннями розпорядників 

коштів щодо внесення змін до бюджету Ужгородської міської територіальної 
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громади за рахунок перерозподілу, додаткової потреби (лист департаменту 

фінансів від 18.07.2022 № 414/32/04-12), а саме: 

 2.1. Лист управління охорони здоров’я та цивільного захисту населення від 

12.07.2022 № 201/28-14 щодо перерозподілу бюджетних призначень. 

ВИСТУПИЛИ: Яцук І.В. прокоментував вищевказаний лист, відповів на 

запитання членів комісії. 

Горват Е.І., Чорній І.І., Бадида М.П. висловилися проти додаткового 

збільшення фонду заробітної плати, запропонували збільшення виплат 

проводити в межах затвердженого фонду заробітної плати. 

ВИРІШИЛИ: Повернутись до розгляду листа управління охорони здоров’я та 

цивільного захисту населення від 12.07.2022 № 201/28-14 на наступному 

черговому засіданні постійної комісії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 2.2. Лист управління економічного розвитку міста від 08.07.2022 № 1.05-

16/91 щодо перерозподілу бюджетних призначень. 

ВИСТУПИЛИ: Бадида М.П. зауважила, що розпорядник коштів має економію 

фонду заробітної плати, в межах якої і пропонується вирішення питання 

нарахування заробітної плати. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати клопотання та рекомендувати внести відповідні зміни 

до бюджету Ужгородської міської територіальної громади. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - 0; 

  «утримались» - одноголосно. 

Рішення НЕ ПРИЙНЯТО. 

 2.3. Лист управління освіти від 15.07.2022 № 27.01-14/720 щодо 

перерозподілу бюджетних призначень. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати клопотання та рекомендувати внести відповідні зміни 

до бюджету Ужгородської міської територіальної громади. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

СЛУХАЛИ: Готра В.В. запропонував присутнім проаналізувати подані 

клопотання розпорядників коштів щодо додаткової потреби в бюджетних 

призначеннях та повернутись до їх розгляду після надання інформації щодо 

стану виконання бюджету міста. 

ВИРІШИЛИ: Повернутись до розгляду клопотань розпорядників коштів в 

частині збільшення бюджетних призначень на наступному черговому засіданні 

постійної комісії. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

3. СЛУХАЛИ: Готра В.В. повідомив членів постійної комісії про надану 

департаментом фінансів інформацію щодо стану виконання міських цільових 

програм за перше півріччя 2022 року в розрізі розпорядників коштів (на 

виконання доручення комісії лист департаменту фінансів від 06.07.2022 № 
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389/32/04-12). Запропонував присутнім детально ознайомитись із 

підготовленими даними та на наступному засіданні повернутись до розгляду 

питання.  

 Окремо запропонував доручити департаменту фінансів надати інформацію 

щодо залишку субвенцій з усіх рівнів бюджетів та стан їх використання в розрізі 

розпорядників коштів. 

 Чорній І.І. додав, що інформація має містити пропозиції щодо шляхів 

розподілу залишків державних субвенцій на інші видатки. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію щодо стану виконання міських цільових програм за 

перше півріччя 2022 року в розрізі розпорядників коштів взяти до відома та 

повернутись до її розгляду на наступному черговому засіданні постійної комісії. 

 Доручити департаменту фінансів та бюджетної політики до 20.07.2022 

надати аналіз використання коштів субвенцій в поточному році. 

За це рішення ГОЛОСУВАЛИ: 

  «за» - одноголосно. 

 

 

Заст. голови комісії       Віталій ГОТРА 

 

 

Секретар комісії        Ігор ЧОРНІЙ 


